
L«oposici� q�estiona la rebaixa d«un metre de la pla�a

Lliber tat de Salt

El PSC i CiU creuen que els diners es podrien destinar a altres obres per�

el govern ho veu prioritari i opor t�

SALT | T.C.C.

L'oposici� de Salt va q�estionar la reserva econ�mica de 360.000 euros per reurbanitzar la pla�a Lliber tat de

Salt. La proposta �s rebaixa la pla�a a nivell de la resta de carrers que l'envolten: Major, Ëngel Guimer� i

Francesc Maci�. Ara mateix, est� aixecada un metre. �s la par tida m�s elevada de les inversions previstes dins

el darrer any en qu� Salt es pot acollir al Pla de Barris de Salt70, on la Generalitat f inancia el 50% de les obres.

El por taveu del grup municipal de CiU, Jaume Torramad�, va lamentar que aquesta proposta de l'equip de govern

(ERC-CUP) no tingui encara ni projecte concret ni mem�ria valorada del cost exacte. Tamb� va recordar que la

seva formaci� �s par tidaria de fer-hi un aparcament soterrat i aix� voldria dir que la super f�cie s'hauria de refer

altre cop. El l�der de la formaci� nacionalista va indicar que essent l'�ltim any del Pla de Barris potser s'hauria

d'haver centrat l'esfor� en m�s ajudes a la rehabilitaci� d'elements comuns i fa�anes d'edif icis del centre.

Mentrestant, la por taveu del PSC, Iolanda Pineda, va exposar que a nivell urban�stic potser seria m�s necessari

refer el tram d'Ëngel Guimer� f ins a Marqu�s de Camps. Tamb� es va dubtar d'una par tida per comprar locals per

obrir-hi centres c�vics. Al seu parer, el govern no t� cap model previst i podria estar comprant Çper comprarÈ.

Tampoc Wilder Palacio (Canviem Salt) va veure priorit�ria l'obra a la pla�a.

Per l'equip de govern, Ëlex Barcel� (ERC), va explicar que l'obra �s priorit�ria perqu� permetr� guanyar

transpar�ncia i creuar per un punt on ara pr�cticament ning� ho fa. ÇAra �s un obstacle i ser� un espai ober t i �til

i generar� sin�rgiesÈ. Barcel� va apuntar que fer-ho ara �s Çuna opor tunitatÈ perqu� la Generalitat paga el 50%

dels treballs. Respecte a refer un tram del carrer Ëngel Guimer� es va comprometre a treballar per un projecte

per� va dir que si conv� les brigades poden anar-ho fent, encara que sigui deu metres al mes. Dels centres c�vics

va dir que calen of icines de proximitat.

Malgrat aquestes cr�tiques, cap formaci� va votar contra els punts que permetran l'obra, ja que �s una par tida

inclosa enmig d'altres inversions i per no posar pals a les rodes, van optar per l'abstenci� o f ins i tot el PSC hi va

votar a favor en obtenir el comprom�s del govern de treballar per reurbanitzar el tram pendent del carrer Ëngel

Guimer� i que la par tida per mediaci� comunit�ria es mantindr�.
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